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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Zdrowia

– podkomisji stałej do spraw organizacji ochrony zdrowia 
i innowacyjności w medycynie (nr 1)
17 grudnia 2020 r.
Podkomisja stała do spraw organizacji ochrony zdrowia i innowacyjności w medy-
cynie, obradująca pod przewodnictwem posła Tomasza Latosa (PiS), przewod-
niczącego Komisji Zdrowia, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– wybór prezydium podkomisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Małgorzata Siedlecka-Nowak, Jakub Ste-
fański oraz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 

Otwieram posiedzenie podkomisji stałej do spraw organizacji ochrony zdrowia i innowa-
cyjności w medycynie. Dzisiejszy porządek dzienny jest krótki i polega tylko na ukonsty-
tuowaniu tej podkomisji. Wybieramy przewodniczącego podkomisji. 
Szanowni państwo, chciałbym zaproponować na przewodniczącą tej podkomisji panią 

poseł Porowską. Pani poseł wyraziła zgodę, jak o mnie informował sekretariat Komisji. 
Może najpierw  sprawdźmy,  czy mamy kworum. Widzę,  na podstawie  osób,  które 

są zgłoszone, że jest kworum. Poproszę jeszcze sekretariat Komisji o potwierdzenie tego. 
Czy mamy kworum? 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Sprawdzamy, panie przewodniczący. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dobrze. 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Mamy kworum – 5 posłów. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dobrze. W takim razie stwierdzam kworum. Przystępujemy do głosowania. 
Kto z pań i panów posłów jest za wyborem pani poseł Porowskiej na funkcję przewod-

niczącej podkomisji? Bardzo proszę o głosowanie…

Poseł Dariusz Klimczak (KP): 
Panie przewodniczący, nie zapytał pan, czy są inne propozycje. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dobrze, zgoda. Czy są inne propozycje? 

Poseł Dariusz Klimczak (KP): 
Panie przewodniczący, chciałbym pana poprosić jedynie, zanim przejdziemy do propo-
zycji i do głosowań, aby, jeżeli pan uzna za stosowne, przedstawił pan krótką informa-
cję na temat ustaleń prezydium Komisji, bo pewnie rozmawialiście, kto ma prowadzić 
i na jakich zasadach. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Słuszna uwaga, panie pośle. 
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Poseł Dariusz Klimczak (KP): 
Jeżeli pan byłby uprzejmy, bardzo bym podziękował. Mam nadzieję, że utworzenie tych 
stałych podkomisji to jest okazja do podziału zadań między różne kluby. I mam nadzieję, 
że przewodniczący nie będą z jednego klubu. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Chciałbym państwa poinformować, że w wyniku ustaleń w obrębie prezydium podkomi-
sja do spraw zdrowia publicznego przypada Koalicji Obywatelskiej, natomiast pozostałe 
trzy podkomisje Prawu i Sprawiedliwości. Mówię o funkcjach przewodniczących. Mamy 
pełen konsens w tej sprawie w ramach prezydium. 
Czy jeszcze jakieś inne informacje są potrzebne? Sądzę, że sprawa jest jasna. Pozo-

staje tylko kwestia – chciałbym to ustalić z sekretariatem Komisji – w jaki sposób gło-
sujemy. Rozumiem, że zasygnalizowanie państwu głosowania przez podniesienie ręki. 
Tak bym proponował. 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Zdalnie. Wszyscy będą się łączyli tak, jak głosujemy normalnie. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Oni mogą głosować, rozumiem. 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Tak, jak najbardziej, panie przewodniczący. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dobrze. W takim razie, przypomnę – jesteśmy w trakcie głosowania. Czy są inne pro-
pozycje? Nie usłyszałem innych pozycji. Wyjaśniłem procedurę i uzgodnienia w obrębie 
prezydium, a teraz proszę o oddanie głosu na zgłoszoną kandydaturę pani poseł Porow-
skiej. 
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy już mamy wyniki głosowania? 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Tak, mamy. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Proszę o ich pokazanie, żebym mógł je odczytać. Głosowało 6 posłów – za 5, nikt nie był 
przeciw, wstrzymała się 1 osoba. Stwierdzam, że pani poseł Porowska została wybrana 
na funkcję przewodniczącej podkomisji stałej. Serdecznie gratuluję. 
Osobom, które brały udział w tej  części posiedzenia, chciałbym życzyć zdrowych, 

radosnych świąt. Wszystkiego dobrego dla wszystkich państwa i do miłego spotkania 
na kolejnych posiedzenia Komisji już w nowym roku. 
Dziękuję bardzo. Zamykam posiedzenie podkomisji. 


